
 

       
Referat af skolebestyrelsesmøde   

Onsdag d. 1. november kl. 18.30 – 21.00 på teams 
 

Deltagere: Trine Berg Hansen, Claus Reiners, Kasper Hollister, Kristian Kühnel, Stine Mønster Hjernø, Mia 

Wang Thorsen, Karin Nørgaard Kirkeby, Gry Højborg Brandenburg, Pernille Madsen, Jes Fechtenburg, 

Kristian og Søren Ravn Jensen 

 

Kristian Kühnel, Stine Mønster Hjernø og Kristian deltog i en del af mødet 

 

 Dagsorden Punktets 

form 

Tid  Referat 

1.  Godkendelse af 

referat af seneste 

måde 

 

 5 minutter Godkendt uden kommentarer 

2.  Godkendelse af 

dagsorden og punkter 

til eventuelt 

 

 5 minutter Godkendt uden kommentarer 

Ingen punkter til eventuelt 

 

3.  Nyt fra elevrådet 

 

 5 minutter Kristian fortalte at Ubberuddagen skal 

evalueres i alle klasser efter evaluering 

i elevrådet. Kristian orienterer, når de 

har haft det på elevrådet igen. 

 

4.  Valg af ny 

skolebestyrelsesforma

nd 

Beslutning 15 minutter Bestyrelsen skulle vælge ny formand, 

da Jesper er udtrådt af bestyrelsen. 

 

Bestyrelsen konstituerede sig med 

Kristian Kühnel som formand for 

skolebestyrelsen. 

 

5.  Hyrdebrev om skærm Drøftelse 30 minutter Pernille orienterede om at alle skoler 

har fået et hyrdebrev fra Susanne 

Crawley og børne-unge udvalget. 

 

Hyrdebrevet tager udgangspunkt i dele 

af anbefalingerne fra Taskforcen på 

skoleområdet.  

 

I taskforcens anbefalinger ligger der en 

opmærksomhed om brug af skærme i 

undervisningen og ift. elevernes læring 

– også set i perspektivet af at det er 

nødvendige læremidler for ordblinde 

elever. Samtidig er der også 

opmærksomhed omkring 

teknologiforståelse og Verdens bedste 

robotby. 

 



Det forventes at der kommer 

anbefalinger om skærmbrug i 

undervisningen fra UVM i slutningen 

af 2023 eller starten af 2024. 

 

Bestyrelsen drøftede bl.a.: 

- Personalets anbefalinger har 

vægtning.  

- Det dilemma der er i at der 

lægges op til en mere blandet 

undervisning med både analoge 

og digitale læremidler, men 

økonomien til drift følger 

simpelthen ikke med. 

- Kunne man finde en vej hvor 

man laver mobilfrie 

rum/situationer og ikke en 

mobilfri skole? Lade 

undervisningssituationen 

bestemme hvornår skærmene er 

aktive. Som en del af 

variationen i undervisningen. 

- Det kan være telefonfrie 

frikvarterer. Det meste 

undervisningsmateriale ligger 

på de digitale platforme. 

- Eleverne er gode til at håndtere 

det.  

- Det digitale går i hånd med de 

analoge materialer.  

- En drøftelse af hvordan 

mobiltelefoner bruges i 

skoletiden. 

- Skærmbrug skal være didaktisk 

begrundet og ikke træde ind 

som et distraktionsobjekt. 

- Regler kræver håndhævelse. Så 

overvej konsekvenserne.  

- Passiv eller aktiv brug af 

skærme 

- Dialogen om skærmbrug er 

relevant på alle klassetrin. 

- Det skal drøftes grundigt i 

personalegruppen. 

- Forældrene spiller en stor rolle i 

forhold til deres børns brug af 

telefoner i skoletiden. Derfor 

kan forældregruppen inddrages. 

 

 

 

6.  Tilbagemelding fra 

forældremøder i BM 

Drøftelse 

og 

orientering 

10 minutter Kasper og Claus orienterede om deres 

deltagelse i forældremøder i yngste 

børnemiljø 

 



Det var gode forældremøder. Korte 

indlæg fra bestyrelsesmedlemmerne. 

Ingen spørgsmål fra forældrene.  

 

7.  Mangfoldige 

læringsmiljøer – 

status og 

ungedidaktik 

Orientering 

og 

drøftelse 

15 minutter Pernille orienterede om det fortsatte 

arbejde med mangfoldige 

læringsmiljøer 

Dette halvårs fokus er feedback og 

motivation. 

Skolerne arbejder med en ny 

ungedidaktik, der skal integreres på de 

enkelte skoler. I denne uge er der 

heldagskonferencer med alle ansatte 

kommunens ungemiljøer vedrørende 

ungedidaktikken. Det er spændende 

arbejde. 

 

8.  Indskrivning 23-24 Orientering 5 minutter Pernille orienterede om at vi kan 

indskrive 42 og på nuværende tidspunkt 

er der 27 indskrevne. Indskrivningen 

slutter 12.11. 

 

9.  Til AULA 

 

  Intet 

10.  Meddelelser 

a: formand 

b: ledelse 

c: personale 

d: andre 

   

a. intet 

b. intet 

c. intet 

d. intet 

 

11.  Eventuelt 

 

  Intet 

12.  Dagsorden til de 

næste møder 

 

  Temamøde om forældresamarbejde 

4.12 

BiR – skolens arbejde med Børnene i 

Robotbyen og teknologiforståelse - 

januar 

Principper - januar 

Taskforce - januar 

13.  Meddelelser vedr. 

elever og personale 

Orientering  20 minutter  

 

 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Skoleleder 

Pernille Madsen 


